
Protokół Nr 7/2011 
z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Św.  

z dnia 10 maja 2011 roku  
 
 
Obradom przewodniczył p. D. Wierzbiński – Wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju 
Miasta.  
 
Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności.  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 10.00, zakończyło się o godz. 10.15.  
 

LP. SPRAWA WNIOSEK/INFORMACJA 
(WYNIK GŁOSOWANIA) 

ODPOWIEDZIALNY,  
ADRESAT,  
TERMIN  

    

1.  Sprawa Pana Na posiedzeniu Komisji Strategii rozpatrywano sprawę   
 ……………... Pana ………….. dot. zwrotu ziemi, tj. 1/4 udziału   

 dot. zwrotu  w prawie własności nieruchomości poł. przy ul. Ogrodowej,   
 ziemi.  powstałych z podziału działki nr 58.   
  W przedmiotowej sprawie korespondencja z Prezydentem   
  Miasta trwa od kilku lat. Stanowisko zajął teŜ Przewodniczący  
  Rady Miasta, do którego Pan ………….. równieŜ skierował  
  swoje pismo.   
  W/w był współwłaścicielem (1/4 udziału) trzech działek 

poł. przy ul. Bałtowskiej. W 2006r. zawarta została umowa 
zamiany pomiędzy nim i Gminą Ostrowiec, na mocy której 
stał się on właścicielem działek nr 5/3, 6/3 i 7/3. Obecnie  
domaga się zwrotu 1/4 udziału w nieruchomości przy  
ul. Ogrodowej.  
Pan W. Kotasiak, po przeprowadzeniu rozmów z zainterso- 

 

  wanym oraz po zapoznaniu się z nadesłaną przez niego   
  korespondencją, w dniu 4 maja br. skierował w tej sprawie   
  pismo do Komisji Strategii i Rozwoju Miasta (w załączeniu  
  do protokołu). Jego zdaniem roszczenia w/w mają charakter 

wyłącznie cywilno – prawny, a droga postępowania  
administracyjnego została wyczerpana, zatem Pan …………. 
moŜe dochodzić swoich roszczeń wyłącznie w drodze  
powództwa cywilnego.  
Pan R. Binensztok zapytał, dlaczego zainteresowany do tej 
pory nie skierował sprawy do sądu?  
Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego, p. A. Targowska  
odpowiedziała, Ŝe być moŜe przyczyną są wysokie koszty,  
ponadto nie wiadomo, jakie postanowienie mógłby wydać  
sąd.  
 
Po zapoznaniu się z w/w zagadnieniem członkowie Komisji  
Strategii uznali, Ŝe ze względu na cywilno – prawny charakter 
w przedmiotowej sprawie nie ma moŜliwości rozwiązania jej 
drogą administracyjną. Jednocześnie uznano, Ŝe Pan ……….. 
winien dochodzić swoich roszczeń wyłącznie  
w drodze powództwa cywilnego (wniosek w załączeniu do 
protokołu). 
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2. Sprawy róŜne.   
    
1) Pismo Koła Informację w przedmiotowej sprawie przedstawił Przewodni-  

 Wędkarskiego czący Rady Miasta. Poinformował, Ŝe Koło Wędkarskie  
 dot. powierzenia przy byłej Cukrowni chce nadal sprawować opiekę nad w/w  
 opieki nad  stawami, dokonać ich zarybienia, dbać o ich estetyczny  
 stawami  wygląd.   
 w Częstocicach. Naczelnik A. Targowska poinformowała, Ŝe obecnie opraco-  
 (w załączeniu do  wanym planie zagospodarowania przestrzennego funkcja   
 protokołu).  stawów nie ulegnie zmianie.   
  Pan R. Binensztok dodał, Ŝe staw stanowiłby w razie powodzi  
  zlewnię wody, tak wynika z wcześniejszych wypowiedzi   
  Prezydenta Miasta. Ponadto poparł wniosek wędkarzy   
  w powyŜszej sprawie.   
  Przewodniczący RM dodał, Ŝe w chwili obecnej trwają w tej  
  sprawie rozmowy.   
   

Członkowie Komisji przyjęli powyŜsze do wiadomości.  
 

 

2) Pismo mieszkań- Informacja przedstawiona równieŜ przez Przewodniczącego   
 ców ulicy  Rady Miasta. Poinformował on, Ŝe mieszkańcy od 12 lat   
 Sienkiewicza 65 walczą o zmianę ruchu w strefie zamieszkania osiedla   
 w sprawie  „Kuźnia”. NatęŜenie ruchu nastąpiło wraz z oddaniem do   
 zmiany organi- uŜytku  prywatnej szkoły, przedszkola oraz parkingu.   
 zacji ruchu na  Droga mająca bezpośredni przebieg przy budynkach   
 drodze wewn.  mieszkalnych, zgodnie z wczesnymi załoŜeniami, miała być   
  drogą osiedlową. Obecnie natęŜenie ruchu samochodowego   
  jest znaczne, zakłóca ciszę, jest uciąŜliwe dla mieszkańców,   
  powoduje takŜe uszkodzenia budynków mieszkalnych   
  (m.in. pęknięcia ścian).   
  Jednocześnie p. W. Kotasiak poinformował, Ŝe w powyŜszej   
  sprawie ma odbyć się spotkanie z udziałem Wiceprezydenta   
  J. Górczyńskiego.   
    
  Członkowie Komisji Strategii przyjęli powyŜszą informację   
  do wiadomości.   
    

 
 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  
 
 
           Protokołowała:              Przewodniczył:  
               A. Dzioba                  D. Wierzbiński 
Wydział Organizacyjno - Prawny        Wiceprzewodniczący  
             Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 


